
Strefa Schengen - jedno z największych osiągnięć UE

 

– Podczas ostatniego posiedzenia plenarnego Par;lamentu Europejskiego dyskutowano nad rocznym sprawozdaniem dot.

funkcjonowania strefy Schengen.

Głosowałem za przyjęciem tego sprawozdania, ponieważ jest ona bez wątpienia jednym z największych osiągnięć Unii

Europejskiej, umożliwiającym swobodny przepływ osób, bez kontroli na granicach wewnętrznych.

Jej sprawne funkcjonowanie ma zasadniczy wpływ nie tylko na stabilność wspólnego rynku i wzrost gospodarczy, ale

przyczynia się także do poprawy jakości życia obywateli Unii Europejskiej.

W ostatnim czasie, stabilność strefy Schengen została zachwiana w związku z kryzysem migracyjnym i tragicznymi zdarzeniami

o podłożu terrorystycznym.

Dlatego uważam, że bardzo ważnym krokiem na drodze do przywrócenia normalnego funkcjonowania strefy Schengen jest z

pewnością utworzenie – na bazie Frontexu – Europejskiej Agencji Straży Granicznej i Przybrzeżnej, a ponadto wprowadzenie

zmian przewidzianych w kodeksie granicznym Schengen.

Obecnie, instytucje Unii Europejskiej wraz z państwami członkowskimi powinny dołożyć wszelkich starań, by w możliwie krótkim

czasie znieść kontrole na granicach wewnętrznych, które skutkują kosztami gospodarczymi dla całej Unii i powodują poważne

szkody na jednolitym europejskim rynku.

Janusz Zemke

Strasburg,

31 maja 2018 r.

***

strona 1 / 1


